
Referat af ordinær generalforsamling 
 

Tirsdag den 25. april 2017 kl. 19.30 
Grundejerforeningen Brombærhaven – Hindbærhaven 

 
Der var til generalforsamlingen i klublokalet ved cafeteriet, Hældagerhallen mødt 10 repræsentanter for 10 

husstande: BH 32-34-36-42-50-56; HH 4-78-96-98 

 

Referat 

1. Valg af dirigent 

Bent Erik Christensen blev foreslået og valgt som dirigent 

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Formanden orienterede om indgået forlig med udstykker Vestjysk Invest om overtagelse af vejanlæg 
ved nyeste udstykning i nordvestligste hjørne. De væsentligste elementer i forliget er, at udstykker 
reparerer revner og huller i vejen, samt lægger asfaltslidlag. Grundejerforeningen foranstalter 
nedgravning af vejkassedræn ved samme anledning. Udgiften til dræn deles ligeligt mellem 
grundejerforeningen og de fire nye grunde i fællesskab. Arbejdets udførelse skal påses udført 
tilfredsstillende af foreningens tekniske rådgiver, hvorefter vejanlæg og fællesareal kan overdrages 
til foreningen. Arbejdet forventes udført i uge 19 2017.  

Bestyrelsen har de seneste 2-3 år afsøgt muligheder for at dræne overfladevand fra fortovet ved 
boldbanen. Det er ikke lykkedes at finde en teknisk løsning, som med garanti vil virke. 
Undergrunden er så leret, at selv et meget dybt dræn ikke nødvendigvis vil virke, og vejbrøndene 
ligger på den forkerte side af vejen, så udledning hertil vil være meget omfattende og dyrt.  

Bredballe Have og Anlægsservice vil også i det kommende år stå for vedligehold af fællesarealer, 
herunder løbende græsslåning og beskæring efter behov. Eventuelt vinterberedskab bliver også 
udført af samme leverandør.  

Formandens beretning blev taget til efterretning. 

 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen 

Kassereren fremlagde det reviderede regnskab, som ikke gav anledning til bemærkninger.  

 

4. Indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

5. Vedtagelse af budget for 2018 og herunder fastsættelse af det årlige bidrag  

Bestyrelsens forslag blev vedtaget med den bemærkning, at der i det udsendte budgetforslag ikke var 
medtaget aftalt engangsindbetaling fra de fire nyeste medlemmer af foreningen (HH 64, 66, 68 og 
70) på i alt kr. 8.640 som følge af det indgåede forlig med udstykker Vestjysk Invest. Dette bliver 
rettet i det endelige budget, der således i 2018 får et forventet overskud på 8.600 kr.  

Bestyrelsens forslag om forhøjelse af det årlige kontingent fra 2018 med 100 kr blev vedtaget. Nyt 
kontingent bliver fra 2018: Kr. 1.700 årligt pr grund, som opkræves i februar-marts måned. 

 

6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer  

Finn Conradsen, HH 4 og Leo Andersen, BH 36 blev begge genvalgt for en to-årig periode. 



  

7. Valg af 2 suppleanter:  

Kent Gørges, BH56 og Susanne Conradsen HH2 blev begge genvalgt for en et-årig periode.  

 

8. Valg af revisorsuppleant 

Kent Gørges, BH 56 fratrådte som revisorsuppleant. 

Erland Sørensen, BH 50 blev nyvalgt for en to-årig periode.  

 

9. Eventuelt 
Bestyrelsen orienterede om, at der er en ny hjemmeside under udvikling for foreningen. Adressen er 
fortsat www.b-og-h.dk  
 
Bestyrelsen orienterede om, at der i den nærmeste fremtid vil blive sprøjtet for myrer på fortovene. 
Det er Chrisal, Dansk Skadedyrsservice (www.chrisal.dk), der kommer.  
 
Bestyrelsen blev opfordret til at forespørge Vejle Kommune, hvad planerne er for udskiftning af 
belægning på Juelsbjergvej ud for vores område. Samtidig blev bestyrelsen bedt om at opfordre 
Vejle Kommune til at anvende en asfalt, som giver mindre dækstøj på strækningen, i lighed med den 
asfalt, der er benyttet på strækningen fra Horsensvej til Rosas Mindevej.  
 
Der var fra medlemmer af foreningen opfordring til, at hundeluftere husker at opsamle hundenes 
efterladenskaber. 
 
Dirigent Bent Erik Christensen takkede bestyrelsen for et godt og loyalt arbejde også i 2016. Han 
takkede herefter af som dirigent, og meddelte, at han efter nu at have varetaget dirigenthvervet i 15 
år mener, at det til næste år vil være passende, at nye kræfter træder til.  
Formanden takkede BEC for de mange års tro tjeneste.  
 

 
 
 
 

Dirigent    Formand 
 

Bent Erik Christensen    Michael Jul-Nørup Pedersen 
 
 

___________________________  _____________________________ 

 

 

 

 

Bestyrelsen, som valgt på generalforsamlingen 2017:  
Michael Jul-Nørup Pedersen, Brombærhaven 34 (formand og sekretær), på valg 2018 
Knud Erik Hansen, (fællesarealer, græsaftaler og snerydning) Brombærhaven 42, på valg 2018 
Finn Conradsen, Hindbærhaven 4 (kasserer), på valg 2019 
Leo Kim Andersen, Brombærhaven 36 (webmaster), på valg 2019 
Gert Jakobsen, Hindbærhaven 42, på valg 2018 
Suppleanter:  
Kent Gørges, Brombærhaven 56 (1. suppleant), på valg 2018 
Susanne Conradsen, Hindbærhaven 2 (2. suppleant), på valg 2018 


